
Inspreken Commissie Landelijk Gebied van Provinciale Staten van Noord-Holland 27 
mei 2024 
 
Beste commissieleden, 
 
Ik ben Wouter Koks en ik ben Voorzitter bij Wildopvang De Bonte Piet te Midwoud. In de 
eerste plaats wil ik dank zeggen voor de gelegenheid om hier te mogen inspreken 
 
Eigenlijk zou ik de 2,5 minuut die ik heb,  moeten gebruiken om 2 minuten stilte te vragen 
voor de dieren die het niet redden door het stelselmatig vernielen van hun leefgebied door 
ons, de mens, eigenlijk ook een invasieve exoot. 
 
In november 2022 is door Provinciale Staten een motie aangenomen waarin de 
Gedeputeerde wordt opgeroepen om in overleg te treden met alle gemeenten en de 
wildopvangsector in Noord-Holland om vóór 15 maart 2023 te komen met een verkenning 
van de mogelijkheden voor een structurele financiering De betreffende motie is helaas tot nu 
toe niet in uitvoering gebracht.  
 
De Bonte Piet is één van de grootste wildopvangen boven Amsterdam en ving vorig jaar ruim 
5.500 dieren op uit 29 gemeenten en 153 steden, dorpen en woonkernen. Van Zaandam tot 
aan Texel  
 
Wij vangen Hazen, Marters, vleermuizen, vogels en egels op uit de hele provincie, van 
Zaandam tot Texel. 
Tot medio mei van dit jaar  vingen we alweer ruim 10% meer dieren op dan in dezelfde 
periode vorig jaar.  
 
De verzuring van de bodem, bestrijdingsmiddelen, veranderend klimaat, verkleining van 
leefgebieden door verdozing, etx, etc, zorgen voor afname van insecten en dus voedsel voor 
onze inheemse wilde dieren. 
 
Hulpbehoevende wilde dieren moeten worden geholpen, op grond van de Wet dieren 
Wij  verrichten een maatschappelijke dienst voor Noord-Holland en werken 
over gemeentegrenzen heen. Juist door deze gemeentegrensoverschrijdende activiteiten 
van de wildopvangcentra is regie en coördinatie door de provinciale overheid nodig. 
 
In een kennismakingsbijeenkomst in december  met  gedeputeerde Jelle Beemsterboer 
hebben we eveneens een toelichting gegeven op onze werkzaamheden en vooral onze 
uitdagingen. Toen hebben we ook over deze motie gesproken. We zijn nu bijna een half jaar 
verder 
 
 De Bonte Piet is voor meer dan de helft afhankelijk van donaties en sponsoren. 

Daarnaast ontvangen wij van enkele gemeenten een vergoeding  voor de opvang van 
dieren; 

 Onze vaste medewerkers, en meer dan 100 vrijwilligers leggen voor een groot deel 
beslag op de exploitatiekosten 

 Onze huisvesting wordt te klein door de jaarlijkse groei  
 Ik wil u graag met enige kracht oproepen om de regie op te pakken; pak uw 

verantwoordelijkheid en ga in gesprek. De gemeenten waar wij zelf contact mee hebben, 
geven alle aan graag met u in contact te komen.  

 Tenslotte: Help de wildopvangcentra!. Wij willen en kunnen u in dit traject helpen 
  


